
                                                                                           

                        
   

Referat, Årsmøte 18. mars 2025 

 

Formann: Freddy Magnussen 

Bryggesjef: Ole Petter Siemensen 

Havnesjef: Jon Øivind Heinsten 

Kasserer: Vidar Johannessen 

Sekretær:  

Materialforvalter: Thomas Bergum 

Miljøansvarlig: Geir Vikerheim 

Varamann 1: Gunnar Hermansen 

Varamann 2: Einar Gundersen 

 

Antall møtt: 42  
 

Agenda: 

Ønsker velkommen og innkalling er godkjent.  

 

Valg av dirigent og referent: 

Dirigent:  Freddy Magnussen. 

Referent:  Thomas Bergum. 

 

Årsberetning: 

Freddy leser opp årsberetning.  

(legges ved som eget dokument) 

 

Ingen merknader fra medlemmer. Godkjent og klubbet. 

 

Regnskap:  

Regnskap sendes ut til medlemmer i forsamlingen. 

Regnskap er ført av kasserer Vidar Johannesen. 

Regnskap er revidert og godkjent av revisor Morten Lie. 

Freddy leser opp regnskap for 2024. 

 

Styret er usikker på en post i regnskapet. Sjekkes med revisor Morten Lie. ` 

Freddy forklarte hvorfor vakthold utgiftene ikke stemmer overens med inntekt. 

Eks.mva/ink.mva. 

 

Ingen merknader fra medlemmene. Godkjent og klubbet. 

 



                                                                                           

                        
   

Forslag: 

- Forslag mottatt fra Tore Halvorsen, 

Forslaget leses opp og styret mener det er mer en huskeliste på saker som bør utføres 

da meste parten av dette er tatt opp tidligere eller er på agendaen til styret. 

Forslag om bygging av skur/garasje for truck og henger er snakket løst om i styret og 

et evt forslag som kan stemmes for må inneholde mye mer grunnlag som f.eks. 

kostnadsoversikt, søknadsprosess og en gjennomføringsplan. 

Forslagene leses opp av Freddy. 

- Kamera 

- Skur/garasje 

- Hjemmeside  

- Kurs og merking 

- Rydde opplagstavler 

- Hengere uten eiere 

- Selge gammel traktor-henger 

- Merking av brygger/pirer 

 

Freddy kommenterer forslagene og nevner det er en huskeliste for allerede nevnte saker tatt 

opp tidligere.  

 

Olaf kommenterer at merking av brygger bør komme på plass i 2025. Samme med merking av 

strøm. (fikse jordfeil er en god start) 

 

Trond kommenterer angående kamera. Ny teknologi som varsler brann.  

 

Konkluderer med at vi tar forslaget med oss videre og tar dette som en arbeidsliste. 

 

- Forslag fra styret vedr øking av priser for ikke medlemmer med båter som kun ligger i 

opplag, uten bruk av truck og henger. 

Forslaget leses opp av Freddy.  

- Kommentar fra Frank: Synes det er veldig billig. 

- Kommentar fra Tore Halvorsen: Ikke medlemmer tar opp plass og står kanskje i veien 

for medlemmer. 

- Forslag fra Solhaug: Legge på 1.000,- på begge poster. Kan ikke stemmes for nå, men 

styret går gjennom dette til neste årsmøte. 

Ingen merknader. Godkjent og klubbet. 

 

- Forslag fra styret om å legge æresmedlemskap inn foreningens statutter 



                                                                                           

                        
   

Forslaget leses opp av Freddy. 

- Ingen merknader. Forslaget godkjennes og klubbet.  

 

Budsjett for 2025: 

Budsjettet deles ut til medlemmene. Freddy leser opp budsjettet. 

Freddy nevner at vi bør utjevne priser for truck og henger. Mulig forslag er å ta betalt for pr. 

fot og ikke kategoritabell. 

 

- Jan Tore, kommenterer ta betalt bredde x lengde.  

- Tom, Kommenterer at det bør gå i balanse.  

- Per Øyvind, Lurer på hvor mye opplagsplass det er igjen? 

- Jon, Kommenterer stor utgift for strøm. Fastprisavtale. Stor forskjell på inntekter og 

utgifter på strømpost. 

- Frank, Positiv til fastpris pr. fot. 

- Olaf, Kommenterer serviceopplags utstyr. Forening kjøpe inn og ta betalt for leie. 

 

Budsjettet er godkjent og klubbet. 

 

Valg: 

 

Olaf og Reidar leser opp innstillingen. 

 

Formann -  Freddy Magnussen (1år) Klappet og godkjent 

Havnesjef – Jon Øyvind Henstein (2år) Klappet og godkjent 

Sekretær – Per Øyvind Iversen (1år), fortsetter på Hans Erik sin tid Klappet og godkjent 

Materialforvalter – Thomas Bergum (2år) Klappet og godkjent 

Kasserer – Vidar Johannessen (2år) Klappet og godkjent 

2 varamann – Christoffer Saenger (2år) Klappet og godkjent 

Revisor – Morten Lie (1år) Klappet og godkjent 

 

Valgkomite for ett nytt år: Olaf og Reidar. Klappet og godkjent. 

 

Æresmedlemskap: 

Utdelt 3 stk æresmedlemskap, Ragnar Magnussen, Einar Gundersen og Gunnar Hermansen 

mottatt vel fortjente æresmedlemskap 

Begrunnelse leses opp av Freddy. Æresmedlemmer tildeles livsvarig fri årskontigent og 

arbeidsavgift, skjorte og glass med Krosneslogo og æresmedlem, innrammet 

æresmedlembevis, signert av alle fremmøtte og blomst 

Stående applaus fra alle medlemmer til de utkårede æresmedlemmer. 



                                                                                           

                        
   

 

 

 

Avslutning: 

Årsmøte er avsluttet. 

 

Pele bak fiskebåten på søndre opplagsplass er skeiv og bør rettes opp.  

 

 
 
 


